

Eastern Europe Regional News

Jack Corley
February 24, 2020



February 24, 2020



Festival of Families Held in Ulyanovsk

February 15, 2020

by Mikhail Fedosov

The Russian city of Ulyanovsk was the site of a Festival of Families held on February 15. A total of six couples and seven single guests participated. These were the relatives and work colleagues of our members as well as the parents of classmates of our second-generation children. [Read more...](#)

Фестиваль семей в Ульяновске

15 февраля 2020 г.

Михаил Федосов

15 февраля 2020 года в г.Ульяновске в гостинице Октябрьская состоялся Фестиваль семей. Юрий и Инна Волошины были ведущими Фестиваля. Надежда Фомина пригласила выступить с песнями коллектив "Лири", в составе которого она поет. Михаил Федосов (представитель ФСЕММ) прочёл лекцию на тему "Семья - школа любви" [Читать дальше...](#)



10-Day Divine Principle Workshop Starts in Ukraine

February 16, 2020

February 16 was the first day of a 10-day Divine Principle workshop being held in Ukraine. Five new guests—four brothers and one sister—came to our training center from the cities of Kyiv, Kharkiv, Dnipro and Chernigiv. The mother of one of our members also joined the workshop. We sincerely hope that all the participants will decide to join the New World Educational Team program for one year after the workshop.

10-дневный семинар по Божественному Принципу на Украине

16 февраля 2020 г.

16 февраля 2020 года стартовал 10-дневный семинар по Божественному Принципу с участием пяти новых гостей. Четыре брата и одна сестра из Киева, Харькова, Днепра и Чернигова приехали в наш тренировочный центр. Мать одного из гостей также участвовала в семинаре. Мы искренне надеемся, что после семинара все они станут членами команды новой годовой Всемирной образовательной программы.